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Tisztelt Meghívottak! 

Mint az Önök előtt is ismeretes, a 2011. év azért is különösen fontos az erdészeknek, mivel az ENSZ ezt az évet az „Erdők 
Nemzetközi Évének„ nyilvánította. 

Az Alföldi Erdőkért Egyesület a KEFAG Kiskunsági Erdészeti és Faipari Zrt-vel közösen 2011. szeptember 27-én, a 
Közgyűlés által elfogadott programnak megfelelően, annak szellemében egy nyílt Fórumot szervez, melyre ezúton tisztelettel 
meghívja. 

A fórum címe: TERMÉSZETTEL AZ EMBERÉRT.  

A fórum kiemelt témája ”AZ ALFÖLDFÁSÍTÁS JELENTŐSÉGE, KÉRDŐJELEI”. 

Helyszín és időpont: Jánoshalma Városháza (Béke tér 1.), 2011. szeptember 27. de. 9 30 

Egyesületünk szempontjából kiemelt jelentőséggel bír a 2009. évi Erdőtörvénynek a védett természeti területek 
vonatkozásában hozott engedménye, miszerint, ott ahol az erdőfelújítás az őshonos fafajokkal nem végezhető el, azokon a 
területeken az erdőgazdálkodó egy hatósági eljárás keretében mentesülhet a felújítási kötelezettség alól. Úgy érezzük, hogy 
ezzel gyakorlatilag az elődeink alföldfásítási munkájáról mondunk véleményt. 

Célunk az, hogy többféle megvilágítást kapjon az alföldfásítás, azon belül milyen vélhető szakmai hibák fedezhetők fel az 
érdekelt felek részéről, de lényeges az is, hogy milyen jelentőséggel bír az a hatalmas munka, amit elődeink elvégeztek. 

Tervezett napirend és előadók: 

Czeller Zoltán Jánoshalma polgármestere köszönti a résztvevőket. 

Levezető elnök Dr. Bondor Antal professor emeritus. 

− 1, Font Sándor Országgyűlési képviselő, a Parlament Mezőgazdasági Bizottságának elnöke - Nyitó előadás 

− 2, Dr. Szabó Tibor József a Bács-Kiskun Megyei Kormányhivatal Erdészeti Igazgatósága igazgatója – Erdőtelepítések 
a Dél-Alföldön 

− 3, Dr. Gőbölös Antal az Állami Erdészeti Szolgálat korábbi kecskeméti igazgatója – Tájökológiai, tájtörténeti 
vonatkozások a Duna-Tisza közén 

− 4, Dobrosi Dénes Kiskunsági Nemzeti Park Igazgatóság erdészeti osztályvezetője - Az alföldi erdők ökológiai 
jelentősége  

− 5, Dr. Csatári Bálint MNVH elnöke – A komplex alföldkutatások mai eredményei 

− 6, Bíró Marianna PhD - Molnár Zsolt PhD - Kröel-Dulay György PhD Magyar Tudományos Akadémia Ökológiai és 
Botanikai Kutatóintézet - A kiskunsági erdők és faültetvények kérdése a tájtörténész botanikus szemével. 

− 7, Dr. Szelei Piroska tüdőgyógyász, allergológus, Szegedi Orvostudományi Egyetem mentora, KEFAG Zrt. üzemorvosa 
– Az erdők szerepe az egészségmegőrzésben 

− 8, Dr. Borovics Attila az Erdészeti Tudományos Intézet főigazgatója – Erdők a határon 

Felkért Hozzászólók: 

Dr. Gácsi Zsolt Kiskunsági Erdő-Gazda Kft., térségi integrátor; Sipos István MEGOSZ; Dunai László Kunadacs 
polgármestere; Koczka Zoltán KEFAG Zrt. erdőgazdálkodási osztályvezetője 

 

Kecskemét, 2011. szeptember 14.        Sódar Pál 

        Alföldi Erdőkért Egyesület elnöke 


